

香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處

Trade Marks Registry, Intellectual Property Department
The Government of the Hong Kong Special Administrative Region

在註冊申請詳情公布後撤回申請

商標註冊申請人根據《商標條例》 (第 559 章)第 45 (1)條撤回下列商標註冊申請。現根據《商標條例》第 45 (2)條及《商標規則》 (第 559 章附屬法例)第 22 (3)條,公布撤回申請的詳情。

APPLICATIONS WITHDRAWN AFTER PARTICULARS OF THE APPLICATIONS HAVE BEEN PUBLISHED

The following trade mark application(s) have been withdrawn under section 45(1) of the Trade Marks Ordinance (Cap. 559). Under section 45(2) of the Trade Marks Ordinance and rule 22(3) of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.), the particulars of the withdrawal of the application(s) are published.

[210] 商標申請 編號 Application No.	[540] 商標 Mark	[511] 類別編號 Class No.	[442] 公布獲接納註 冊申請日期 Date of Publication of Acceptance for Registration	[730] 註冊申請人 姓名/名稱 Applicant's Name	[740 / 750] 註冊申請人的送達地址 Applicant's Address for Service
303040541	鉄力士	14	05-09-2014	鐵力士鐘錶有限公司 臺灣(100)臺北市 中正區 青島東路 3 號 6 樓	簡家驄律師行 香港 港灣道 18 號 中環廣場 31 樓 3104-7 室
303168351	CATLOOK	9, 35	30-01-2015	Li & Fung (BVI) Limited P.O. Box 957, Offshore Incorporations Centre, Road Town, Tortola, British Virgin Islands	Bird & Bird 4/F, Three Pacific Place 1 Queen's Road East HONG KONG
303168360	C A T L O O K	9, 35	30-01-2015	Li & Fung (BVI) Limited P.O. Box 957, Offshore	Bird & Bird 4/F, Three Pacific Place 1 Queen's Road East HONG KONG

公報編號 Journal No.: 729 公布日期 Publication Date: 24-03-2017

25

分項名稱 Section Name: 在註冊申請詳情公布後撤回申請 Applications Withdrawn after Particulars of the Applications have been Published

> Incorporations Centre, Road Town, Tortola, British Virgin Islands

303808332



09-12-2016

黎家燕 香港 長沙灣欽州 街西 36 號 長沙灣 副食品批發市場 B3 進和集團 (香港) 有限公司

香港 長沙灣欽州街西 36 號 長沙灣副食品批發市場 T221

303904326

钰凯迪 YUKAIDI

02-12-2016

孫鈺博 中國內地 河南省 長葛市 長社辦益 民街匯金星城 10 號樓3樓西戶

標準香港企業註冊服務有限公

香港 九龍旺角彌敦道 678 號

華僑商業中心 15C